
PEDAGO RY PÖYTÄKIRJA 13/22

HALLITUKSEN KOKOUS

Aika: 21.08.2022 klo 14.00

Paikka: Nuuskakuja 2 D

Läsnä: Tiia Hallamaa

Ella Hulanmäki

Heidi Hakamäki

Minea Nirhamo

Emma Kola

Janetta Ottosson

Atte Urama

Siru Kirkelä

Saara Kaarakainen

Vilma Komulainen

Veera Hynninen

Jimi Rytkönen

Friida Vallin poistui 14.42

Karri Långsjö poistui 14.42

Otto Heikkola poistui 14.42

Veera Mäntymäki poistui 14.42

1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa avasi kokouksen klo 14.09.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esityslistaan esitettiin lisättäväksi

Kohtaan Tulevat tapahtumat 5.3. Kasvisten avajaiset, Freetime, 22.8.



Kohtaan Hupi 5.11. Pedagon kyykkäturnaus, 6.9.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 5.13. Satama-appro, Jyväskylän satama, 8.9.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 5.14. Herkkuapprot, Keskusta, 21.9.

Kohtaan Tulevat tapahtumat 5.15. Kauppakadun appro, Jyväskylän keskusta, 28.9.

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 6.1. YVV-toimikunta

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 6.2. Pedagoginen toimikunta

Kohtaan Toimikuntakuulumiset 6.3. Opintoasiatoimikunta

Kohtaan Hupi 20.1. Vuosijuhlatiimi

Kohtaan Hupi 20.2. Haalarimerkit

Tämän jälkeen hyväksyttiin tarkasteltavaksi kokouksen työjärjestyksenä.

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Emma Kola ja Janetta Ottosson.

Pöytäkirjantarkastajat pitävät myös nakkilistaa kokouksen aikana jaetuista tehtävistä.

5. Tulevat tapahtumat

5.1. Fuksipiknik, Kirkkopuisto, 21.8.



Tapahtumassa fuksit pääsevät tutustumaan toisiinsa sekä esitellään hallituslaiset ja

tutorit fukseille erilaisten leikkien ja vapaan hengailun merkeissä.

Tapahtuman jatkot Revolutionissa.

Tapahtuman turvahenkilöt: Friida Vallin ja Ella Pajari

5.2. Fuksisauna, Opinkivi, 22.8.

Ohjelmassa sekä vapaata hengailua ja saunomista että ohjattua ohjelmaa tutorien

toimesta.

Tapahtuman jatkot Kasvisten avajaiset Freetimessä.

Tapahtuman turvahenkilöt: Tiia Hallamaa ja Saara Kaarakainen

5.3. Kasvisten avajaiset, Freetime, 22.8.

Pedago hoitaa lipunmyynnin ovella klo 22-01:

Klo 22-23 Inka Perokorpi ja Janetta Ottosson

Klo 23-00 Tiia Hallamaa ja Saara Kaarakainen

Klo 00-01 Emma Kola ja Heidi Hakamäen tilalle tulee Ella Hulanmäki

Lipun oston yhteydessä annetaan leima. Inka Perokorpi laittaa vielä maksupäätteestä

viestiä lipunmyyjille.

Lipunmyyjät ja bändin jäsenet pääsevät tapahtumaan ilmaiseksi ja jonon ohi. Lista

nimistä myyjillä ja portsarilla.

Bändinä toimii Pedaalin Bilebändi Femma.

5.4. Kaupunkisuunnistus, Keskusta-alue, 23.8.



Lähtö Hemingway’s:ltä. Sähköposti oman ryhmän lähtöajasta laitetaan osallistujille

sähköpostilla. Sähköpostit on kerätty ilmoittautumislomakkeen yhteydessä.

Sähköpostit lähetetään piilokopioina, sillä ilmoittautumislomakkeessa ei ole kysytty

lupaa yhteystietojen jakamiseen muille ryhmäläisille.

5.5. Fuksisitsit, Tilia, 25.8.

Ruoat tilataan Pizzeria Mariasta. Pitseriasta pyydetty maksua käteisellä, mutta

laskutus pyydetään Pedagon taloussähköpostiin.

Fuksikiintiö 80 eli yhteensä osallistujia hallituslaiset ja tutorit mukaan lukien noin

100.

Toastmasterit: Veera Mäntymäki ja Juulia Kytömäki

Tapahtuman turvahenkilöt: Karri Långsjö ja Otto Heikkola

5.6. Pesisturnaus, Kampuksen kenttä, 29.8.

Pesäpallovälineitä ei voi varata, joten mietitään myös plan B siltä varalta, että välineet

ovat käytössä.

Pelaajille varattuna 44 lippua, lippuja jäljellä 18 kappaletta. Katsojien ei tarvitse

ilmoittautua. Mainostetaan tapahtumaa muun muassa fuksipiknikillä.

Tapahtumat jatkot Revolutionissa.

Tapahtuman turvahenkilöt: Friida Vallin ja Juulia Kytömäki

5.7. Hengailuilta, Alkulähde, 30.8.

Tarkoituksena pelata pihapelejä Alban rannassa, mutta huonon kelin sattuessa

tapahtuma siirretään Alkulähteelle, jossa pelataan lautapelejä.



Tapahtuman turvahenkilö: Juulia Kytömäki

5.8. Beerbong-turnaus, Boombox, 1.9.

Fuksikiintiö 50, jolloin saadaan pelaajista 25 paria.

Tapahtuma alkaa klo 18 vain fukseille, mutta klo 19 eteenpäin myös vanhempien

vuosikurssien opiskelijat saavat tulla katsomaan pelejä ja tutustumaan uusiin

fukseihin.

Tapahtuman haalarimerkit saapuneet.

Palkinnot hankinnassa. Palkinnoksi mietitty 2 x 5 € McDonald’sin lahjakorttia.

Kuppeja hankitaan tarvittaessa lisää Tigeristä.

Tapahtuman turvahenkilöt: Miia Salo ja Veera Hynninen

5.9. Fuksimökin etkot, Café Europa, 2.9.

Ohjelmassa vapaata hengailua ja tietovisailua. Tietovisan palkinnoksi mietitty

vapaavalintaista Pedagon haalarimerkkiä.

Tapahtuman turvahenkilöt: Ella Pajari ja Vilma Komulainen

5.10. Fuksimökki, Eräkolkka, 3.–4.9.

Fuksimökin ohjelma ei ole vielä valmis.

Hallitus tarjoaa auttavaa kättä ohjelman suunnitteluun sekä osallistuu ohjelmien muun

muassa rastien pitämiseen.



Eräkolkan puolesta kaikki ok, päästään mökille lauantaina jo aamupäivästä ennen

fuksien saapumista.

Lasku mökistä tulossa.

Palataan asiaan vielä ennen fuksimökkiä.

Tapahtuman turvahenkilöt: Siru Kirkelä ja Saara Kaarakainen

5.11. Pedagon kyykkäturnaus, 6.9.

Paikka vielä mietinnässä, ehdotettiin esimerkiksi Kampuksen kenttää ja

Lounaispuistoa.

Pelivälineet kahteen kentälliseen saadaan lainaan Ynnältä.

Tapahtuman turvahenkilöt: ei vielä tiedossa, tapahtuma tulee ulos tiistaina 23.9.

5.12. Kirjakerho, Alkulähde, 7.9.

Ensimmäisellä tapaamisella tutustutaan uusiin jäseniin, vaihdetaan kesäkuulumisia

sekä valitaan seuraava kirja.

Tarjoilukassia täydennetään.

5.13. Satama-appro, Jyväskylän satama, 8.9.

Dumppi ry järjestää.

Pedagon 80 lipun kanta tuli myyntiin torstaina 18.8. ja lippuja näyttäisi vielä

kokouksen aikaan saavan.

5.14. Herkkuapprot 21.9.



Osallistujamäärää nostetaan edellisen vuoden noin 250 osallistujasta reiluun 300

osallistujaan.

Merkkejä tilattu jo lisää. Tulossa muun muassa kokonaan uusi, kolmas merkkitaso:

mättökeisari. Viime vuoden rajat: 4 ja 6. Tälle vuodelle mietittiin rajoiksi: 4, 7 ja 9/10.

Appropassit tilataan itse tulostamisen sijaan, sillä niistä oli tullut edellisellä kerralla

palautetta.

Puoliin yrityksistä oltu yhteydessä. Viime vuosi yrityksiä oli mukana 12, nyt 15.

5.15. Kauppakadun appro, Jyväskylän keskusta, 28.9.

Pedagolle varattuna 150 lippua 17:40 lähtöön. Liput tulevat myyntiin maanantaina

29.8.

Tauko 14.40 - 14.45

Karri Långsjö, Veera Mäntymäki, Otto Heikkola ja Friida Vallin poistuivat 14.42.

6. Toimikuntien kuulumiset

6.1. YVV-toimikunta (Yhteisöllisen vuorovaikutuksen toimikunta)

Ella Hulanmäki osallistui 16.8. Teamsissa pidettyyn kokoukseen.

Kokouksessa toivottiin muun muassa Pedagon mainostavan laitoksen podcastia sekä

lisää opiskelijajäseniä kestävän kehityksen työryhmään. Korostettiin sitä, että kaikki

opiskelijat ovat tervetulleita.

Kokouksessa keskusteltiin myös adventtikalenterin tekemisestä Twitteriin

väitöskirjatutkijoista sekä suunniteltiin alumnitapaamista syksylle.



Laitos aikoo tehdä tutkimusta uusien opiskelijoiden kanssa orietaatioviikolla

tutkimuskysymyksenään: Miksi valitsit juuri Jyväskylän?

Jos halutaan jotain OKL:n someen, yhteys Anne Martiniin tai Pekka Mertalaan.

Yliopiston tiedotukseen liittyvissä asioissa taas otettava yhteys Matti Rautiaiseen.

Seuraava kokous 12.9. klo 9-10. Ella Hulanmäki ja mahdollisesti myös

alumnivastaava Inka Perokorpi osallistuvat.

6.2. Pedagoginen toimikunta

Pedagogisen toimikunnan kokous pidettiin 15.8. Pöllöwaarissa aamupalakokouksena.

Opiskelijaedustajista paikalla oli Minea Nirhamo.

Keskusteltiin muun muassa syksyn aikatauluista, OPS-prosessin vaiheista sekä

opettajankoulutukseen OPSin myötä tulevista muutoksista.

Paikalla oli myös varadekaani Mirja Tarnanen.

Syksyllä tulee olemaan kokouksia useasti, noin 2 kertaa kuukaudessa. Tämän lisäksi

tullaan järjestämään pedagogisia tutkimuskahveja. Näillä tapaamisilla työstetään

OPSia, joten paikalla tulee olemaan koko laitoksen henkilöstö. Näihin tapaamisiin

toivotaan osallistuvaksi myös opiskelijoita.

Opiskelijoita toivottaisiin paikalle erityisesti seuraaviin tapaamisiin:

Tiedekuntakohtaisen koulutuksen arvioinnin toisen vaiheen työpaja torstaina

22.9.2022 klo 14–16 (todennäköisesti hybriditilaisuus).

Aiheena tutkintokoulutuksen ja ei-tutkintoon johtavan koulutuksen jatkotarkastelu.

Syötteet tarkasteluun:

Tutkinto-ohjelmien itsearviointi

Jatkuvan oppimisen koulutustarjonnan ja yhteistyöopintojen itsearviointi

Tehdään analyysiä arviointituloksista ja suunnitellaan OPS-työn jatkoprosessia.



OPS ja tulevaisuusajattelu -työpaja: Tiedekuntamme koulutuksen kehittämisryhmä

tiistaina 11.10.2022 klo 8.15–10.30.

Tiedotetaan jäsenistöä ajoissa ja hallituksesta mahdollisimman moni osallistuu.

Painotetaan sitä, että tapaamisilla ei tarvitse tietää kaikesta kaikkea vaan riittää, kun

tulee kertomaan oman kokemuksensa ja näkemyksensä asiaan.

Mietittiin laitoksen tapaamisista tiedottamista myös Instagramissa Pedagon

pöhinöissä.

Nettisivuille aiotaan päivittää toimikuntien kuulumisia jatkossa useammin. Linkki

näihin Instagram-stooreihin.

Ehdotettiin nettisivuille vaikuttamiselle omaa sivuaan. Sivu sisältäisi muun muassa

infoa SOOLista, edunvalvonnasta sekä laitoksen tapaamisista. Tällä saataisiin

jäsenistölle enemmän näkyviin jatkuvasti kulisseissa tapahtuvaa toimintaa.

6.3. Opintoasiatoimikunta

Opintoasiatoimikunnan syksyn ensimmäinen kokous pidettiin 15.8.2022.

Opiskelijaedustaja Emma Kola osallistui.

Käytiin läpi muun muassa syksyn rakennetta, aloittavien opiskelijoiden ensimmäisiä

viikkoja, OPS-prosessia sekä uuden sähköpostilistan käyttöönottoa. Uusi

sähköpostilista opettajaopiskelijoille toimii osoitteesta

KPTK-OKL-LUOKO@maillists.jyu.fi ja sitä ylläpitää laitoksen henkilökunta.

Listalle ei tarvitse kirjautua erikseen, vaan viestit tulevat sinulle automaattisesti

opiskelijarekisterin kautta.

Pedagon hallituksella on uuteen sähköpostilistan lähettämisoikeudet, joten jatkossakin

viestintä pysyy sisällöllisesti samanlaisena, vain osoite muuttuu.



Keskusteltiin siirtymävaiheesta ja sen suhteen viestinnästä. Aiotaan kutsua

sähköpostilistaa edelleen opelistaksi turhan hämmennyksen välttämiseksi. Aiotaan

myös päivittää tiedot uudesta sähköpostilistasta nettisivuille.

7. Hallinto

Puheenjohtajisto “kokoustanut” tekemällä tiedoston, johon jakaneet ajatuksia.

Puheenjohtajisto käynyt läpi toimintasuunnitelman ja kommentoinut sitä. Käydään

tämä tarkemmin läpi kohdassa 7.2.

Puheenjohtajisto kysellyt Telegrammissa kuulumisia hallistuslaisilta.

Joka maanantaisiin hallituksen iltakouluihin liittyen tullut viestiä JYYltä, jossa

toivottu varaamaan toisinaan jokin muukin tila kuin Alkulähde. Pohditaan syksyllä

yhdessä, pitääkö päivää tai aikaa muuttaa tarvittaessa. Palataan asiaan

orientaatioviikkojen jälkeen.

Tiedotetaan hallituksen iltakouluista jatkossa Instagramissa. Pyritään pitämään

iltakoulut matalan kynnyksen mahdollisuutena hallituksen tapaamiselle.

7.1. Uusi lukuvuositarra

Vaihtoehtoina punainen ja vihreä. Valittiin äänestyksellä lukuvuoden 2022-23

lukuvuositarran väriksi punainen.

Pääasiallinen tapa todistaa oma jäsenyys on jatkossa Kide.app, mutta pidetään

lukuvuositarra käytössä ainakin tämän vuoden ajan.

7.2. Katsaus toimintasuunnitelmaan



Puheenjohtajisto käynyt läpi toimintasuunnitelman ja laittanut tiedostoon

kommentteja. Hallituksen jäseniä kehotettiin käymään kommentit ja tiedosto läpi sekä

kommentoimaan myös omia ajatuksiaan.

Mietittiin mahdollista uudistusta: jatkossa olisi vain yksi painopistealue /

toimintasuunnitelma.

SOOL-aluetoimijat haluavat olla enemmän mukana fuksitapahtumissa.

Tutorit ja hallitus tapaavat heti fuksiviikkojen jälkeen jakamaan fiiliksiä yhteistyöstä.

Näin saadaan mahdolliset ristiriidat käsiteltyä heti ja parannettua yhteistyötä

loppusyksyksi.

Hallitus varmisti tutoreilta, kokevatko tutorit pystyvänsä vastaamaan fuksien

opintoihin liittyviin kysymyksiin ja kokevatko tutorit saaneensa tarpeeksi koulutusta

asiaan laitoksen ja JYYn koulutuksista. Etenkin laitoksen koulutus oli koettu hyvänä

ja hyödyllisenä.

Syksyllä vähintään joka toiseen kokoukseen tarkempi katsaus talouteen.

Jäsenkyselyssä oli toivottu enemmän liikunta- ja kulttuuritapahtumia.

Uusi tapahtumien palautelomakemalli tarvitaan orientaatioviikoille ja koko

seuraavalle vuodelle, sillä palautteen tulisi olla aiempaa paremmin hyödynnettävissä.

Tiia Hallamaalla oli valmiiksi ajatuksia. Käytiin läpi lomake ja Tiian ehdottamat

muutokset. Tapahtumavastaavat antoivat ideoille oman näkökantansa muun muassa

palautelomakkeen alussa olevan numeroasteikon suhteen. Muutokset toteutetaan ja

uusi palautelomake otetaan heti käyttöön.

Linkki palautelomakkeeseen aiotaan jatkossakin laittaa Instagram-stooreihin, sillä se

toimi hyvin keväällä. Tapahtumista saatiin paljon palautetta.

Koronan jälkeen tulossa taas enemmän vaihto-opiskelijoita. Tässä kohtaa nostettiin

esille muiden kasvisjärjestöjen kanssa tehtävä yhteistyö ja esimerkiksi



vaihto-opiskelijoille järjestettävät yhteiset tapahtumat, kuten edellisen lukuvuoden

lautapeli-ilta.

Aiotaan nostaa ympäristövastaavan pestiä enemmän esille, ideoita vastaanotetaan.

Pedagon kriisiviestintäsuunnitelma tarkasteluun syksyn aikana: viestintävastaava ja

puheenjohtaja ottavat tästä koppia.

Fuksimökki kurssille 2021 työn alla.

Puheenjohtajistolta nosto hallituksen muille jäsenille: käykää kirjoittelemassa vuoden

mittaan ranskalaisin viivoin muistiinpanoja tämän vuoden toimintakertomukseen.

Tauko 15.28 - 15.35

8. Kansainvälisyys

Ei kummempia.

9. Kulttuuri

Kulttuurivastaava kartoittaa museotapahtuman järjestämistä syyskuulle. Harkitaan

JYYn kulttuuriavustuksen hakemista tähän. Monilla museoilla työpajat noin pari sataa

euroa.

Jyväspeksiin Pedagolle 20 lipun kiintiö, palaavat vielä lähempänä asiaan.

10. Liikunta

Syksyn liikuntavuorot vielä auki.

Mietittiin Vivecan sijaan ulkoliikuntavuorojen mahdollisuutta sekä jäsenistön

vetovastuuseen ottamista.



11. SOOL

Sun SOOLilainen ja aluetoimijat haluavat tulla mukaan fuksitapahtumiin.

Aluetoimijat saattavat osallistua seuraavaan hallituksen kokoukseen.

12. Talous

Yleistä:

Tilin saldo: 11 376,06 €

Jäsenmäärä: 79

Rahaliikenteen pääpiirteet: jäsenmaksuja, haalarisponsorointeja ja merkkimyyntiä.

Taloustiimin terkut:

Kesä on ollut kreisi. Kirjanpito on ajan tasalla ja budjetissa ollaan pysytty. Kirjanpito

Tilittimessä hieman epäselvä, koska Kide.appin kautta tulee sekä sitsitulot, muut

tapahtumatulot mukaan lukien Talvipäivien bussitulot että osa merkkimyynnistä.

Ollaan tällä hetkellä tänä vuonna tehty paperilla tappiota 882,92 €, eli Pedagolla on

882,92 € vähemmän tilillä kuin tammikuun ensimmäisenä päivänä. Mutta tässä tulee

ottaa huomioon tänä vuonna tulleet isot menoerät: viime vuoden sillislasku noin 700

€, vaatetilauksen lunastus noin 500 €, sekä tietokone ja muut hankinnat noin 900 €.

Maksettuja summia:

Maksetut laskut:

VR Sonic Systems Oy

613,80 €

Valot Vappubileisiin maksettu

HEF Group Oy



424,48 €

Merkkien maksu

OK Laskutuspalvelu

717,37 €

Cafe Europa lasku / Vappubrunssi

SOOL

150,00 €

Liittokokous 2022 majoituskulut

Ninjou Oy

250,00 €

Keljon Tapiola

Maksukorttien maksut:

Kulukorvaukset:

Atte Urama

20,08 €

Hallituksen kevään viimeisen kokouksen jälkeisen saunomisen eväät

Sipsiä, karkkia ja limsaa

Ja tietty vähän dippiä

Minea Nirhamo

23,88 €

Jäsenkyselyn herkkuämpärit

Ella Hulanmäki

4,50 €

Kolme avainnauhaa turvahenkilöpasseja varten

Jimi Rytkönen



5,25 €

ABC-sitsien alkoholittomat rangaistukset

12.1. Katsaus talouteen

Kaikki tuli jo edellisessä kohdassa.

Tätä kohtaa hyödynnetään tulevissa kokouksissa paremmin.

13. Tutor

Orientaatioviikot edessä, joten hyvä pöhinä päällä.

Fuksimökin suunnittelu kesken, muuten kaikki hyvässä vaiheessa.

Keskusteltiin hallituksen ja tutoreiden välisestä viestinnästä: reilu ja rehti viestintä.

Kitka hallituksen ja tutoreiden välillä näkyy välittömästi fukseille.

14. Viestintä

Ensi viikon ja samalla syksyn ensimmäiset pöhinät tulevat kokouksen jälkeen ulos.

Keskusteltiin koronainfojen poistamisesta tapahtumakuvauksista.

Opintoasiatoimikunnasta saatu viestiä, että odotellaan ja katsotaan koronatilanteen

vaikutusta opintoihin. Saatetaan olla hybridinä, mikäli koronaluvut kovassa nousussa.

Maininta maskista poistetaan, muuten jätetään loput infot vielä ainakin ensimmäisille

viikoille. Odotellaan ja seuraillaan, miten tilanne etenee ja yliopisto reagoi.

Jatkossa kokouskuulumiset nettisivuille ja Instagram-stooriin vain linkki nettisivuille.

Keskusteltiin siitä, milloin nettisivujen osoite muutetaan muodosta pedagory.sool.fi

muotoon pedagory.fi. Asiaa selvitellään. Muun muassa vanhojen nettisivujen

irtisanominen työn alla.



15. Yhdenvertaisuus

Yhdenvertaisuusvastaavat tavanneet kesällä pariinkin otteeseen: kesäkuussa

kokoamaan kevättä ja elokuussa suunnittelemaan tulevaa syksyä.

Esteettömyyskysely tulee ulos jäsenistölle 5.9. Tutoreita pyydetään tiedottamaan

asiasta omissa fuksiryhmissään.

15.1. Yhdenvertaisuusohjelman päivittämistapaamiset

Aikataulu:

ke 7.9. klo 16-18

ke 14.9. klo 16-18

to 22.9. klo 16-18

to 29.9. klo 16-18

ti 11.10. klo 16-18

Toivotaan paljon väkeä paikalle ja mainostetaan tapaamisia sosiaalisen median

kanavissa. Pyydetään myös tutoreita kannustamaan omia fuksejaan saapumaan

paikalle matalalla kynnyksellä.

16. Yhteistyö

Café Europassa pyydetty kesällä sopimuksesta poiketen kalliimpi hinta. Kysyttäessä

perusteltuna on ollut: kaikkia hintoja nostettu. Muistutetaan marraskuuhun asti

voimassa olevasta sopimuksesta ja siinä olevista tarjouksista.

Yhteistyössä m/s Rhea & Gaian kanssa ollut haasteita: mietitään yhteistyön jatkoa

sopimuksen päättyessä.

16.1. Haalarisovitus

Sovitussetti Varkailla, saadaan lainaan viikolla 36. Sovitukset Kasvistolla

kotiyhmittäin tutorien johdolla.



Opiskelijahaalareihin oltu yhteydessä koskien tulevaa tilausta.

Yhdellä jäsenellä mennyt haalareista vetoketju rikki. Ohjeeksi annettu, että hän saa

käydä ottamassa Sonaatin aikaisista vanhoista haalareista Kasvistolta itselleen uuden

vetoketjun.

16.2. Haalaritilaus

Kaikki ok, saadaan haalarit marraskuun alkuun.

Frans & Sandran sponsorilogon tilalle tulee Heidi’s Bier Barin logo.

Haalarien sovituksen ajat julkaistaan sosiaalisen median kanavissa, jotta myös

vanhempien vuosikurssien jäsenet voi tilata halutessaan uudet haalarit.

Haalareiden tilaus alustavasti Kide.appin kautta.

17. Ympäristö

Ei kummempia.

18. Alumnitoiminta

Ei kummempia.

19. Edunvalvonta

Syksyllä tulossa koonti keväällä pidetystä opetusharjoittelukyselystä.

20. Hupi

20.1. Vuosijuhlatiimi



Vuosijuhlatiimin seuraava kokous 30.8. Tiimejä pyydetty järjestäytymään ennen

kokousta.

Kokousta seuraavalla viikolla käydään katsomassa Primuksen tilat.

20.2. Haalarimerkit

Seuraavat merkit tilattu: fuksien beer pong, fuksisitsit, sillismerkki 2021,

hengailuapprot, herkkuapprot (kaikki 3).

Sillismerkkejä ennakkotilattiin 39. Niitä on tulossa noin 50 kappaletta. Sillismerkkien

maksu haun yhteydessä maksupäätteellä.

Seuraava tilaus 1.9., tilaukseen menossa ainakin vuosijuhla- ja kirjakerhomerkit.

21. META

Fuksiaisten päivämääräksi sovittu 27.9. Asiaan palataan seuraavassa kokouksessa.

Toisen vuosikurssin opiskelijoita pitää herätellä asian suhteen.

Keskusteltiin hallituksen osallistumisesta orientaatioviikolle. Hallituslaiset saavat

osallistua kaikkiin tapahtumiin ja esimerkiksi fuksisitseille on oma kiintiö

hallitukselle.

Keskusteltiin syksyn alkoholittomista sitseistä. Tapahtumalla ei ole vielä selkeää

järjestäjää, ollaan yhteyksissä Fokukseen.

Pedagon jäsenyyden ostaminen muuttunut: jäsenyys ostetaan Kide.appista ja tarran

saa halutessaan halutessaan hallituslaiselta näyttämällä Kide.appin jäsenyyttä tai

tositetta verkkopankista.

Kokouskuulumiset laittaa Ella Hulanmäki.

22. Seuraava kokous ja kokouksen päätös



Seuraava kokous pidetään 6.9.2022 klo 15.30.

Puheenjohtaja Tiia Hallamaa päätti kokouksen klo 16.21.

Jyväskylässä 21.08.2022

Tiia Hallamaa Siru Kirkelä

Puheenjohtaja Sihteeri

Janetta Ottosson Emma Kola

Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


